
 
Johtoryhmän kanssa käytävät arviointikeskustelut, työn painopistealueet ja työsuhde-edut 
  
Kunnanhallitus 03.02.2025 § 26    
292/01.00.00/2022    
 
 
 Asian valmistelija(t): kunnanhallituksen puheenjohtaja Pauliina Maukonen 

 
Kunnanhallituksen puheenjohtaja käynnisti lokakuussa 2024 johtoryhmän 
(kunnanjohtaja ja toimialajohtajat) kanssa vuosittain käytävät 
arviointikeskustelut (mm. hallintosääntö § 4). Arviointi- ja tavoitekeskustelu 
käytiin ryhmäkeskusteluna ja siihen osallistui valtuuston varapuheenjohtaja 
(varsinaisen puheenjohtajan ero kesken kauden) sekä hallituksen 
puheenjohtajisto. Kunnanjohtajan kanssa on käyty erillinen arviointi- ja 
tavoitekeskustelu tammikuussa 2025. Keskusteluissa on käyty läpi työn 
painopistealueita, vastuita sekä toiveita työhön ja työsuhde-etuihin liittyen. 
Pohjana keskusteluissa on ollut mm. voimassa oleva kuntastrategia ja 
vuoden 2024 painopistealueet, kuntakentän ja hyvinvointialueen muutos 
sekä yleismaailmallinen tilanne. Työ saatiin päätökseen tammikuussa 
2025. 
  
Vuoden 2025 yhteisiksi painopistealueiksi on käydyissä 
tavoitekeskusteluissa sovittu seuraavat kokonaisuudet: 
  
1) varhaiskasvatuksen investoinnit ja opetuksen resurssit 
2) rakennettu ympäristö, kiinteistöt ja keskustan kehittäminen 
3) turvallisuus ja varautuminen poikkeustilanteisiin 
4) Joutsan kuntaorganisaation uudistaminen ja kuntayhteistyö sisältäen 
toimivat hyvinvoinnin ja terveyden edistämisen rakenteet, 
soteyhtiöittäminen, kuntarakenne jne. 

 5) kuntastrategiatyö ja Joutsa-brändin kehittäminen 
6) työn ja päätöksenteon tehostaminen (mm. tekoäly, toimintakulttuuri) 
 

Esittelijä Kunnanhallituksen puheenjohtaja Pauliina Maukonen 
 

Päätösehdotus Kunnanhallitus päättää  
1) merkitä käydyt keskustelut tiedoksi 
2) hyväksyä toiminnan painopistealueet vuodelle 2025 esityksen 
mukaisesti 
3) että työsuhde-etuihin ei tehdä tässä vaiheessa muutoksia. 
 

Päätös Harri Nissinen ja Matias Penttinen ilmoittivat esteellisyydestään 
(asianosaisjäävi) ja poistuivat kokouksesta tämän pykälän käsittelyn ajaksi.  
 
Päätettiin yksimielisesti, että kunnanhallituksen puheenjohtaja Pauliina 
Maukonen toimii tämän pykälän käsittelyn ajan esittelijänä ja 
pöytäkirjanpitäjänä.  
 
Kunnanhallituksen puheenjohtaja teki muutetun päätösehdotuksen: 
Kunnanhallitus päättää 
1) merkitä käydyt keskustelut tiedoksi  
2) hyväksyä toiminnan painopistealueet vuodelle 2025 esityksen 
mukaisesti sekä  
3) lisätä 200 €/kk toimialajohtajien kokonaispalkaan 1.3.2025 alkaen.  
 
Hyväksyttiin muutetun päätösehdotuksen mukaisesti. 

 


